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BEZORGERS/STERS
Dit geldt voor de directe omgeving 
van het Station Abcoude en op het 
bedrijventerrein Hollandse Kade
en gebeurt naar aanleiding van 
meldingen over parkeeroverlast. 
Wethouder Mobiliteit Anja Vijselaar: 
“We krijgen al enkele jaren 
meldingen binnen over automobi-
listen die in Abcoude parkeren en 
vervolgens verder reizen met de 
trein. Ze parkeren langdurig in de 
wijk en op het bedrijventerrein.
Hierdoor is er weinig parkeerplek 
voor bewoners en ondernemers en 
stroomt het verkeer op sommige 

plekken moeilijker door.” Het station 
van Abcoude is een aantrekkelijke 
plek om de auto te parkeren en 
verder naar Amsterdam te reizen.
Het aantal parkeerplaatsen is onvol-
doende om aan de vraag te voldoen. 
De aanleg van extra parkeerplaatsen 
is geen oplossing, omdat dit zorgt 
voor een nieuwe vraag. Ook is de 
route tussen de A2 en het station 
ongeschikt voor extra verkeer. 

Nieuwe parkeerschijfzones 
Een parkeerschijfzone houdt in dat 
automobilisten maximaal twee uur 

mogen parkeren, waarbij het gebruik 
van een parkeerschijf verplicht is. Dit 
maakt langdurig parkeren bij het 
station niet mogelijk.
De parkeerschijfzones komen op
de parkeerterreinen bij het station 
(Spoorlaan) en op het bedrijven-
terrein Hollandse Kade. Enkele jaren 
geleden is er een parkeerschijfzone 
ingesteld in de wijk nabij het Station 
Abcoude (o.a. Fluitenkruid en 
Ereprijs). Deze zone blijft gehand-
haafd. “Het is een project van de 
lange adem geweest. We hebben 
gesprekken gevoerd met de NS en 
Provincie Utrecht. De gemeenteraad 
en het college hebben de afgelopen 
twee jaar diverse besluiten genomen 
en de bezwaren zijn afgehandeld. Nu 
kunnen we eindelijk de maatregelen 
invoeren”, zegt wethouder Anja 
Vijselaar. 

De Ronde Venen - De gemeente De Ronde Venen wijzigt de parkeer-
situatie bij Station Abcoude en op de Hollandse Kade in Abcoude.
Hier geldt vanaf 1 september een parkeerschijfzone met een maximale 
parkeerduur van twee uur. Het is voor direct omwonenden, ondernemers 
en OV-reizigers uit De Ronde Venen nog wel mogelijk om langer te 
parkeren, maar dan moet u wel een parkeeronthe�ng aanvragen.

Vraag een ontheffing aan: Omgeving 
Station Abcoude wordt parkeerschijfzone

Vraag een onthe�ng aan!
Ze vervolgt: “Als bewoner kunt u een 
onthe�ng voor uzelf en voor bezoe-
kers aanvragen. Ook als ondernemer 
kunt u een onthe�ng aanvragen. 
Verder is het voor OV-reizigers uit
De Ronde Venen mogelijk om een 
onthe�ng aan te vragen.” Via www.
derondevenen.nl/parkeeronthe�ng 

vraagt u een parkeeronthe�ng aan 
en vindt u meer informatie. Een 
onthe�ng kost € 45,35 en is maxi-
maal vijf jaar geldig. De parkeerschijf-
zone gaat in op 1 september 2023. 
De gemeente vraagt u om de onthef-
�ng vóór 1 augustus aan te vragen, 
zodat er voldoende tijd is om deze 
tijdig af te geven. 

De Ronde Venen - Vanaf 15 juni is de 
gele bedrijfskleding van de buitendienst 
vervangen door oranje kleding. Hiermee 
loopt de gemeente voorop op de wette-
lijke richtlijn die vereist dat hulpdiensten 
en buitendiensten niet dezelfde kleur 
kleding dragen. Deze stap is genomen 
om een duidelijk onderscheid te maken 
en mogelijke verwarring te voorkomen.

Duidelijk herkenbaar
Het nieuwe beleid zorgt ervoor dat de 
buitendienstmedewerkers direct herken-
baar zijn en dat het publiek gemakkelijk 
onderscheid kan maken tussen de hulp-
diensten en gemeentepersoneel. Door 

de invoering van de oranje kleding toont 
de gemeente haar toewijding aan veilig-
heid en e�ciënte communicatie met de 
inwoners.

Hergebruik gele bedrijfskleding
Een belangrijk aspect van deze overgang 
is dat de oude gele bedrijfskleding niet 
zomaar in de prullenbak verdwijnt. De 
gemeente heeft ervoor gekozen om deze 
kleding op een verantwoorde manier te 
hergebruiken. De kleding wordt gerecy-
cled en omgezet in diverse nuttige 
producten, zoals plastic paaltjes, tafels en 
stoelen voor in de buitenruimte. Op deze 
manier draagt de gemeente bij aan duur-

zaamheid en milieuvriendelijkheid.
“Wij zijn trots om als gemeente voorop 
te lopen in het waarborgen van de 
veiligheid van onze medewerkers en
het creëren van duidelijkheid voor onze 
inwoners”, aldus burgemeester Divendal. 
“Het gebruik van oranje bedrijfskleding 
voor onze buitendienst is een zichtbaar 
symbool van onze inzet voor veiligheid 
en een betere communicatie in onze 
gemeenschap.” De gemeente ziet de 
invoering van de oranje bedrijfskleding 
als een positieve stap naar een veiligere 
werkomgeving en een verbeterde 
dienstverlening aan de burgers. Het
is een bewijs van de voortdurende 
inspanningen van de gemeente om
haar verantwoordelijkheid op het
gebied van veiligheid serieus te nemen 
en tegelijkertijd duurzame oplossingen 
te omarmen.

Nieuwe bedrijfskleding 
buitendienst van de gemeente
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Regio - Zaterdag 17 juni vierden de 
EHBO-vereniging uit Wilnis en de 
Uithoornse wielerclub UWTC een 
gezamenlijk feest. Maar liefst elf 
kandidaten kregen hun EHBO-
diploma uitgereikt, nadat ze eerder 
dit voorjaar geslaagd waren voor hun 
EHBO-examen.
Bij UWTC is EHBO van groot belang 
tijdens de wedstrijden door het hoge 
risico op letsel. Daarom werd 
besloten om aan te sluiten bij de 
EHBO-cursus van EHBO-vereniging 
Wilnis. In drie zaterdagen hebben de 
cursisten zich de basiskennis en 
-vaardigheden van het EHBO eigen-
gemaakt. De voor hun EHBO-
diploma geslaagde vrijwilligers 
vertelden bij de diploma-uitreiking 
enthousiast over de EHBO-cursus. 
“Het heeft me vier zaterdagen tijd 
gekocht, maar wat maakt dat uit als 
je iemand in nood kan helpen”, zegt 
Angelique Smink van de afdeling 
BMX bij UWTC. “Ik vond de lessen 
superinteressant en de docent was 
zo goed! Hij gaf ons heel veel infor-
matie en had ontzetten

De vierde zaterdagochtend was 
examentraining. Natalie Waayman 
nam ook deel aan de cursus en legt 
uit: “We herhaalden als groep eerst 
alle reanimatiehandelingen. Dat was 
erg leerzaam, omdat je weer even 

door alle lessen van alle weken heen 
loopt. Daarna hebben we heel veel
geoefend met twee LOTUS-slacht-
o�ers.”
’s Middags was het spannende deel 
van de cursus, het examen. Natalie 
vervolgt, ”Het wachten totdat je aan 
de beurt bent is zenuwslopend. 
Hoewel ik het examen spannend 
vond, was het ook leuk. Je kunt 
namelijk laten zien wat je geleerd 
hebt. Omdat je het op een LOTUS 
laat zien, komt het toch een beetje 
echt over.
Aan het einde van de middag 
deelden de examinatoren mede dat 
alle elf kandidaten geslaagd waren! 
Op 17 juni mochten de geslaagden 
hun felbegeerde EHBO-diploma in 
ontvangst nemen. EHBO-vereniging 
Wilnis en UWTC feliciteren alle elf 
nieuwe EHBO’ers van harte met hun 
nieuwe EHBO-diploma! Het 
verworven EHBO-diploma is twee 
jaar geldig. EHBO-vereniging Wilnis 
biedt jaarlijkse herhalingslessen om 
het diploma geldig te houden, de 
vaardigheden op peil te houden en 
de kennis te verdiepen. Wie geïnte-
resseerd is in een EHBO-cursus of 
EHBO-herhalingslessen, kan contact 
opnemen met Frank Hopman,
telefoon 0297 - 285 993 of mail naar 
info@ehbowilnis.nl.
Website: www.ehbowilnis.nl.

Elf geslaagden EHBO’ers

Regio - Wekelijks trakteren wij u op 
een puzzel en dit wordt gewaardeerd. 
Eerst de krant lezen en tot slot de 
hersens laten kraken. Fijne ontspan-
ning, maar dat mag natuurlijk geen 
ergernis geven. En, helaas, is dit afge-
lopen week wel gebeurd. De oplos-
sing van één van de vragen deed
de mailbox vullen en terecht. Niet 
passend in de tijd van nu. De uitgever 
van de puzzels is al eerder op de 
vingers getikt en beloofde verbete-
ring, maar nu heeft de directie 
besloten de samenwerking per direct 
op te zeggen. Echter, de wekelijkse 
puzzel wil de krant haar lezers niet 
ontnemen. Er is een nieuw bedrijf
in de arm genomen en uiteraard zijn 
voorwaarden gesteld. Gelukkig dus 
nog wekelijks puzzelplezier, nu 
zonder ergernissen.

Ergernis
voor puzzel

Regio - Eindelijk is het zover! Na 
maanden van hard werk, ondanks 
uitdagende weersomstandigheden, 
is de Uithoornlijn weer één stap dich-
terbij de daadwerkelijke ingebruik-
name. Met de laatste stukken van
het spoor op hun plek, is deze maand 
met succes de nieuwe Uithoornlijn 
verbonden met de bestaande 
Amstelveenlijn. Dat betekent dat de 
tram straks door kan rijden naar 
Uithoorn en de testperiode van start 
gaat. Het uitgebreid testen van het 
spoor, de trams en bijbehorende 
systemen duurt een jaar. Dat gebeurt 
onder meer via een groot aantal test-
ritten zonder passagiers. Deze test-
periode is bedoeld om de Uithoorn-
lijn in de zomer van 2024 zonder 
problemen én volgens dienstrege-
ling in gebruik te nemen. Tot het 
einde van het jaar vinden er ook nog 
afrondende werkzaamheden langs 
het hele tracé plaats.

De testperiode bestaat uit drie fasen. 
In fase 1 en 2 test Dura Vermeer de 
traminfrastructuur: het spoor, de 
bovenleidingen en alle techniek 

eromheen. Fase 3 draait om de zoge-
naamde OTO: Opleiden, Trainen en 
Oefenen. GVB traint en leidt gebrui-
kers op om vertrouwd te raken met 
het nieuwe stuk spoor. Waaronder 
verkeersleiders, monteurs, rangeer-
ders en 250 trambestuurders. In deze 
planning is rekening gehouden met 
waardevolle lessen die zijn opgedaan 
bij de ingebruikname van de Amstel-
veenlijn, zoals bepaalde storingen. 
Ook is tijd ingepland dat er geen 
trams rijden om werkzaamheden uit 
te voeren die uit de testen naar voren 
komen. Kijk voor meer informatie op 
www.uithoornlijn.nl/testfase.

Open dag 1 juli
Op zaterdag 1 juli 2023 is er van 
09.00 tot 12.30 uur open dag bij de 
Uithoornlijn. Deze ochtend wordt het 
einde van de bouwfase en start van 
de testperiode gevierd. Een laatste 
kans om een keer langs het nieuwe 
aangelegde spoor te lopen. Met 
daarbij meer informatie over de test-
periode, de campagne en de bouw-
werkzaamheden. Meer informatie op 
www.uithoornlijn.nl/opendag.

De tram is onderweg: 
testperiode Uithoornlijn gestart

ROEITOCHT

Kom genieten
van de Botshol

Regio - In de Botshol kan je nog genieten van de stilte. Hoewel stilte? Het 
geruis dat de wind maakt in de bijna eindeloze rietkragen. Het gekwetter 
van eenden het gezang van de rietzanger, de snor en de kleine karekiet.
Het gekwaak van eenden, de roep van de fuut en het zachte geplas van je 
roeispanen. Het lijkt bijna wel een symfonie. Natuurgidsen van IVN de 
Ronde Venen en Uithoorn nemen je graag mee om je dit gebied te laten 
beleven. Je mag natuurlijk ook zelf de roeispanen hanteren.
De Botshol is voor een deel oud laagveen moeras en voor een deel open 
plassen. Het gebied ziet er uit zoals de hele Ronde Venen er een paar 
honderd jaar geleden uit zag. De IVN-natuurgidsen zullen ook vertellen
hoe het gebied zo is geworden. Het is nu een heel gevarieerd gebied met 
smalle slootjes, petgaten, moerasbos en open plassen.
Het avontuur start bij Botenverhuur Verweij aan de Botshol 14 in Abcoude. 
Daar kun je de komende weken onder begeleiding van een ervaren IVN- 
natuurgids op zondagochtend, zaterdagochtend en woensdagavond mee 
met een roeitocht. We starten zaterdag 17 en zondag 18 juni om 10.00 uur. 
De eerste woensdagavond van 19.00 tot 21.00 uur is op 21 juni. De natuur-
gidsen laten je de mooiste plekjes zien en vertellen honderduit over vogels, 
(water)planten, libellen, orchideeën, ringslangen en vissen die je ziet.
De IVN natuurgidsen kunnen bijna de garantie geven dat je de lepelaar ziet 
maar we weten zeker waar de zeldzame planten zoals rietorchis, bitterzoet, 
galigaan en zonnedauw staan.
Voor € 10,– per persoon heb je een onvergetelijke ochtend of avond.
IVN- leden krijgen € 2,50 korting. In verband met de beschikbaarheid
van de gidsen vragen we je om jezelf van te voren aan te melden.
Kom naar de roei-excursies op zaterdagochtend, zondagochtend of
woensdagavond in juni, juli of augustus.
Geef je op via botshol@ivn-drvu.nl of kijk op onze website:
www.ivn-drvu.nl

De Kwakel - Het was lekker warm
op het midzomeravondfestival van 
Tavenu. Dit jaar werd het midzomer-
avondfestival gehouden op het
Kerkplein in De Kwakel, omdat de 
verbouwing van het centrum in volle 
gang is. Dank aan het kerkbestuur, 
dat toestemming heeft gegeven om 
het midzomeravondfestival op het 
plein van de kerk te houden. En dank 
aan het personeel van het dorpshuis, 
dat bereid was om de bar en alle 
benodigdheden mee te nemen, 
zodat iedereen op deze avond
een heerlijk drankje kon kopen. En 
natuurlijk ook dank aan de scouting, 
waar de groepen zich konden 
verkleden en waar van het toilet 
gebruik gemaakt kon worden. Ook 
dank aan de buurtbewoners die hun 
auto op een andere plek gezet 
hebben.

Het plein was prachtig aangekleed en 
in feeststemming gebracht. De steel-
band opende het programma met het 
nummer ‘Party Time’. Het orkest van 
Tavenu speelde allemaal gezellige 
bekende nummers, zoals ‘Dancing 
Queen’ van ABBA, ‘Think’ van Aretha 
Franklin en ‘Heb je even voor mij’
van Frans Bauer. Er waren optredens
van Jazz & Showballet Nicole uit
Mijdrecht. De slagwerkers van Tavenu 
lieten een nummer horen dat 
geschreven was door de instructeur, 
Rein Maassen. Feestkapel De Blaas-
kaken zorgde ervoor dat het nog een 
groter feest werd en liet het publiek 
meezingen en bewegen. De avond 
werd door het orkest, de steelband en 
de Blaaskaken gezamenlijk afgesloten 
met het nummer ‘Ein Festival der 
Liebe’, waarna de Feestkapel nog even 
voor wat feestelijke muziek zorgde.

Warm midzomeravondfestival
in De Kwakel
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Tekst en foto’s van Jan Uithol.

Uithoorn - De bouw van het nieuwe 
politiebureau voor de wijkteams 
Uithoorn en Aalsmeer is vrijdag
16 juni om 15.00 uur o�cieel van 
start gegaan. Niet met het slaan van 
de eerste paal zoals gebruikelijk, 
immers de 75-80 zware heipalen 
staan al enige tijd in de grond.
Om de start van de bouw toch
een feestelijk tintje te geven is een 
ludieke actie bedacht. Er is voor een 
‘tijdscapsule’ gekozen waarin allerlei 
dingen zijn gestopt met hoe de 
politie nu werkt, welke auto’s ze 
rijden, hoe het bureau er nu uit ziet, 
enz.

Deze capsule werd hierna vakkundig 
dicht geschroefd zodat alles voor
de toekomst goed bewaard blijft.
Alle aanwezige politiemensen, de 
mensen van bouwbedrijf Putter
die het nieuwe politiebureau gaat 
bouwen en andere genodigden 
werden beurtelings toegesproken 
door burgemeester dhr. G. Oude 
Kotte van Aalsmeer en dhr.
P. Heiligers van Uithoorn.
Ook de wijkteamchef van Uithoorn-
Aalsmeer sprak de aanwezigen toe 
en gaf aan dat het huidige politie-
bureau aan de Laan van Meerwijk 
zijn beste tijd wel heeft gehad.
Sinds 1986 is de politie hier gehuis-
vest, destijds bedoeld voor alleen 

het korps Uithoorn. Het oude poli-
tiebureau is niet alleen te klein, het 
vertoont ook steeds meer manke-
menten die telkens weer gerepa-
reerd of opgeknapt moeten worden.

Ingraven
Hierna werd bekend aan wie de eer 
te beurt vielen om de boodschap 
voor de toekomst in te graven. Hier-
voor werden de twee langst dienst-
doende agenten uitgekozen, mevr. 
A. Weber en dhr. R. Jiawan.
Op aanwijzing van de directeur van 
bouwbedrijf Putter mochten beide 
agenten een sleuf graven waar de 
toekomstige entree van het nieuwe 
bureau moet komen. Dat viel niet 
mee, door de lange droogte was de 
kleigrond hard en moest er stevig 
doorgewerkt worden om het gat 
voor de capsule op voldoende 
diepte te krijgen Dit omdat hij bij 
het verdere werk tijdens de bouw 
niet meer naar boven zou komen.
In de stralende zon, en alle aandacht 
van collega’s en de aannemer werd 
de capsule voorzichtig op de bodem 
gelegd. Het gat dichtmaken ging 
door de losse grond gelukkig een 
stuk makkelijker, het was in de 
bouwput, waar niet veel wind stond, 
ruim 30 graden.

Beloond
Het harde werk werd niet alleen 
beloond met een applaus van beide 
burgemeesters en alle aanwezigen. 
De naam Putter is in Uitgeest niet 
alleen bekend van twee generaties 
bouwers, maar minstens zo bekend 
door de andere familietak, de 
ambachtelijke bakker. En dus had 
aannemer Putter voor de beide 
agenten een heerlijk Putter spijs-
brood meegenomen.
Omdat de bouw nu o�cieel is 
gestart kon ook de politievlag in top. 
Hiervoor was verkeersregelaar 
Ricardo Neeskens gevraagd.
Ricardo is vaak vrijwilliger bij evene-
menten, ongevallen of andere inci-
denten waar hij helpt het verkeer in 
goede banen te leiden zodat politie-

mensen zich op de hulpverlening 
kunnen concentreren. Samen met 
een politieagent werd de vlag vast-
gemaakt en in top gehesen.
Na a�oop van de ceremonie werd
er nog even gezellig nagepraat en 

getoast op een voorspoedige bouw 
waarbij de politievlag in een zacht 
zomers windje in top wapperde. 
Volgens planning moet het nieuwe 
politiebureau eind juli 2024 worden 
opgeleverd.

Mijdrecht - De weersvoorspellingen 
waren zeer gunstig en artiesten 
stonden te popelen om in Mijdrecht 
op te gaan treden. Het werd een 
zonovergoten dag. Wat hebben
de vele toeschouwers kunnen 
genieten. Na de opening door
de dansgroepen van dansschool 
Enjoy’s Dance werd het festival 
geopend door burgemeester 
Divendal en de twee kinderburge-
meesters. Op het Burgemeester 
Haitsmaplein stonden een grote 
trampoline van de jumping acro-
bats, een decor met attributen uit de 
jaren 20 met een meters hoge klim-
paal van Kira en Anders en een 
koord gespannen tussen twee palen 
van Espuma Bruma stond klaar voor 
verrassende acts. Het publiek werd 
betrokken en leefde zichtbaar én 
hoorbaar mee met de acts. Op de 
speelplekken bij de Lindeboom 
wisselde sportieve kunsten van 
Teakwondo en Argentijnse acroba-
tiek zich af. Nakupelle zorgde voor 
veel hilariteit met zijn act als straat-
veger. Het poppenkastspel van 
poppenspeler Pierewaai werd door 
de kleine kinderen goed ontvangen. 
En voor de Turfschippers was er 
zoals gebruikelijk het meedijnende 

en meezingende publiek aanwezig. 
Door de Dorpsstraat reden ook 
opeens drie grote vuilniswagens 
met veel rook en geluid vooruit 
kwamen. Zij waren niet te missen!
Er was van alles te zien. En was er 
voor ieder wat wils. Op de website 
van www.straattheaterdrv.nl kunt u 
de foto’s van deze dag en van voor-
gaande festivals terugzien. Deze 
prachtige dag waar veel mensen van 
genoten hebben kan alleen moge-
lijk gemaakt worden met de dona-
ties van sponsoren. Wij bedanken 
hierbij nogmaals alle sponsoren die 
dit straattheater mogelijk hebben 
kunnen maken.Volgend jaar is de 
30ste editie van het straattheater-
festival in Mijdrecht. Het belooft dan 
een extra speciale editie te gaan 
worden. De derde zaterdag van juni, 
15 juni 2024 mag u dan niet missen.

Tijdscapsule i.p.v. eerste paal 
voor nieuw Politiebureau

Straattheater 17 juni 2023
was een geweldig succes
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Uithoorn - Woensdag 14 juni was de 
Nationale Buitenspeeldag, georgani-
seerd door Stichting Jantje Beton en 
kinderzender Nickelodeon. Basis-
scholieren in het hele land konden 
meedoen aan meer dan 700 sporten, 
spelletjes en challenges. ‘Uithoorn 
voor Elkaar’ had van het schoolplein 
van De Vuurvogel een speelparadijs 
gemaakt voor alle scholiertjes uit de 
gemeente, én voor de kinderen uit 
het nabijgelegen opvangcentrum 
voor asielzoekers. Wethouder José de 

Robles opende de speeldag. “Buiten-
spelen is een kinderrecht, voor 
jongens en meisjes, arm en rijk, of je 
hier al lang woont of niet. Kinderen 
vinden het zelf ook belangrijk: in het 
KinderManifest riepen ze vorig jaar 
de gemeente op om te zorgen voor 
goede en schone speelplaatsen.
Wij willen graag een echte BOSS-
gemeente zijn, waar iedereen kan 
Bewegen, Ontmoeten, Sporten en 
Spelen. Eigenlijk is buitenspelen
een recht van iedereen!”

Uithoorn - In opdracht van elf 
Noord-Hollandse gemeenten, waar-
onder gemeente Uithoorn, heeft de 
Radboud Universiteit in samenwer-
king met het Noord-Hollands Archief 
onderzoek gedaan naar de onteige-
ning van Joods vastgoed tijdens de 
Tweede Wereldoorlog en de even-
tuele rol van de betre�ende 
gemeenten hierin. In de Tweede 
Wereldoorlog zijn door de Duitse 
bezetter op veel plekken in Neder-
land gebouwen en stukken grond 
onteigend en verkocht. Veelal ging 
het daarbij om vastgoed van Joodse 
inwoners die hun bezittingen onder 
dwang hadden achtergelaten. De 
gemeente Uithoorn heeft laten 
onderzoeken hoe ze tijdens en na
de Tweede Wereldoorlog met dit 
vastgoed is omgegaan. 

De belangrijkste conclusie is dat er 
waar mogelijk na de oorlog rechts-
herstel heeft plaatsgevonden. In de 
gemeente Uithoorn was sprake van 
drie gevallen van onteigening. In alle 
drie de gevallen vond rechtsherstel 

plaats. Belangrijk hierbij is wel te 
vermelden dat rechtsherstel welis-
waar betekende het herstel van 
eigendomsrechten, maar niet een 
gevoeld rechtvaardige oplossing 
voor de gevolgen van oorlog en 
bezetting. Voor wat betreft de
bejegening, maar ook bijvoorbeeld 
de vraag in hoeverre sprake is 
geweest van nahe�ngen en boetes, 
is in het onderzoek geen uitspraak 
gedaan vanwege de beperkte 
beschikbaarheid van bronnen.
In ieder geval is gebleken dat de 
gemeente niet was betrokken bij
de verkooptransacties. Daarmee
kan ook worden aangenomen dat er 
geen sprake van is dat de gemeente 
heeft gepro�teerd van de onteige-
ningen door zelf aan te kopen of 
daartoe een voorstel te doen.

Belangrijk onderzoek
Het college van burgemeester en 
wethouders is het onderzoeksteam 
dankbaar. Burgemeester Pieter 
Heiliegers (monumenten en 
erfgoed): “Dit is een belangrijk 

onderzoek. Het geeft namelijk, voor 
zover mogelijk, duidelijkheid over 
wat er in de gemeente Uithoorn is 
gebeurd ten aanzien van onteige-
ning en rechtsherstel van Joods vast-
goed. Er waren geen aanwijzingen 
dat er dingen zijn misgegaan, maar 
we staan open voor nieuwe infor-
matie. Uiteraard willen wij de 
aandacht voor het leed dat de 
Joodse bevolking is aangedaan 
levend houden en het bijzondere 
slachto�erschap ook blijven 
erkennen. Zo hebben we in De 
Kwakel een nazaat van de Anne 
Frank-boom geplant. En tijdens de 
laatste Dodenherdenking nodigden 
we Jack Aldewereld uit om zijn 
bijzondere verhaal als Joods onder-
duikkind te vertellen.”
Het onderzoeksrapport ‘Joodse 
burgers in Noord-Holland - Onteige-
ning en Rechtsherstel’ is op 31 mei 
door de onderzoekers gepresenteerd 
in het Noord-Hollands archief. Het 
volledige onderzoek staat op de 
website van het Noord-Hollands 
Archief:
https://noord-hollandsarchief.nl/
nieuws/nieuwsoverzicht/
1255-onderzoek-onteigend-joods-
vastgoed-afgerond.

Amstelhoek - In de schuur van 
dagopvang De Nostalgie staat het 
bomvol spullen voor de mini-zomer-
markt die zaterdag 24 juni gehouden 
gaat worden. Niet alleen de schuur, 
maar ook binnen staan dozen vol 
boeken opgestapeld en liggen er 
zelfgemaakte cadeautjes om te 
verkopen. De vrijwilligers hebben 
gehaakt, geverfd en geknutseld om 
straks een kraam vol handgemaakte, 
unieke spullen aan te bieden. Ria, 
Atie en Irma organiseren de dag, 
waar al veel werk aan vooraf is 
gegaan. “We hebben een oproep 
gedaan op Facebook voor goede 
tweedehands producten en daar 
werd goed op gereageerd”, vertelt 
Irma, zittend aan tafel in de nostal-
gische keuken van de dagopvang 

voor ouderen. “Er is heel veel opge-
haald en gebracht, zoals een tv,
boormachine, step en skeelers.”
Deze prachtige goederen zullen 
zaterdag te koop worden aange-
boden. Bij een andere kraam kunnen 
bezoekers een envelop trekken in
de hoop een mooie prijs te winnen. 
Tijdens de middag zal Shantykoor 
Het Groene hart twee keer optreden. 
Het koor uit Koudekerk aan de Rijn 
zal om half 1 en half 3 hun zeemans-
liederen ten gehore brengen.

Opbrengst
Ook ondernemers wilden hun 
steentje bijdragen. DuoPlant is 
aanwezig, Esplanade zal ijs verkopen 
en bij de ko�e en thee wordt een 
koekje van Bakkerij Van Maanen 

geserveerd. “We zijn goed gespon-
sord, ik kan niet iedereen opnoemen, 
maar er kunnen er nog meer bij, 
want nog niet alles is gedekt”, noemt 
Irma even. De opbrengst van de 
zomermarkt is bedoeld voor een 
uitje met de cliënten. “We wilden 
graag naar de Beekse Bergen, want 
ze houden zo van dieren, maar dat 
ging niet door. Nu gaan we varen 
over de Kagerplassen.” De dag begint 
met ko�e en gebak bij Restaurant 
Meesters in Mijdrecht. Dan vertrekt 
het gezelschap naar Warmond om
te gaan varen. Na a�oop lunchen
ze weer bij Restaurant Meesters.
Het uitstapje gaat plaatsvinden
op 22 augustus. Er kunnen veertig 
cliënten, medewerkers en vrijwilli-
gers mee. Elke dag verblijven er
zo’n tien ouderen in de dagopvang. 
“Persoonlijke aandacht is onze 
kracht”, benadrukt Irma die er 
momenteel alleen voor staat. Mede-
eigenaar Debby heeft long-covid en 
een ander is op vakantie. “We doen 
een groot beroep op onze vrijwilli-
gers en we kunnen altijd meer vrij-
willigers gebruiken. Ook chau�eurs 
op de bus of bijrijders zijn welkom.” 
De Nostalgie vierde in oktober het 
tienjarige bestaan. Irma en Debby 
zijn bijna 65 jaar en zijn op zoek
naar opvolging.
De mini-zomermarkt bij De Nostalgie 
in Amstelhoek op zaterdag 24 juni 
begint om 11.00 uur en duurt tot 
16.00 uur. De dames wijzen nog op 
de beperkte parkeergelegenheid, 
dus kom zoveel mogelijk op de �ets.

Zomermarkt Nostalgie
voor uitstapje

Regio - In de periode juni - juli houdt 
Vervoerregio Amsterdam (VRA) voor 
het tweede jaar op rij de campagne 
‘Met elkaar overweg’. De campagne 
richt zich op de toenemende drukte 
en diversiteit van vervoermiddelen, 
die zich met verschillende snelheden 
over dezelfde weg verplaatsen. Ook 
op de wegen, �ets- en voetpaden in 
Uithoorn is een grote verscheiden-
heid aan vervoermiddelen. Van voet-
gangers en scootmobiels tot auto’s, 
bussen, vrachtwagens en bestel-
busjes. Kinderen op �etsen en 
fatbikes, ouders met bak�etsen, 
ouderen op e-bikes, maaltijdbezor-
gers en alles daartussenin. Met die 
drukte op de weg is het belangrijk 
dat verkeersdeelnemers extra scherp 
zijn en hun gedrag aanpassen aan 

andere weggebruikers. Juist op 
drukke momenten.

De VRA-campagne geeft 5 tips
om sociaal, veilig en relaxt aan het 
drukker verkeer deel te nemen:
•  Houd voldoende afstand tot 

anderen;
•  Wacht even met inhalen totdat je 

voldoende ruimte hebt;
•  Geef aan wat je gaat doen, bijvoor-

beeld als je wilt afslaan;
•  Neem de tijd voor je reis en laat je 

niet gek maken als je een keer te 
laat dreigt te komen;

•  Wees vriendelijk naar andere 
verkeersdeelnemers. Positiviteit is 
besmettelijk!

Lees meer over de campagne op 
www.verkeerenmeer.nl/campagnes.

Regionale verkeersveiligheids-
campagne ‘Met elkaar overweg’

Regio - Op dit moment doorloopt 
het ministerie van Infrastructuur en 
Waterstaat de ‘Balanced Approach 
procedure Schiphol’. Deze procedure 
is verplicht nu het ministerie het 
aantal vliegbewegingen op Schiphol, 
en daarmee de geluidshinder, wil 
verminderen. De gemeente Uithoorn 
heeft een zienswijze op de procedure 
gegeven. Wethouder Ferry Hoekstra 
(Woonomgeving, Schiphol): “In onze 
reactie laten we de minister weten 
dat we blij zijn met het plan voor 
minder vluchten. Het is wat ons 
betreft een goede tussenstap. Maar 
voor onze inwoners is er meer nodig. 
Om precies te zijn moet het aantal 
vluchten op de Aalsmeerbaan dras-
tisch naar beneden. Dat is de enige 
manier om de onevenredig grote 
overlast voor onze inwoners te 
verminderen.”

Overlast
Dat de Zuidoosthoek te maken
heeft met onevenredig veel overlast 
is bekend, ook in Den Haag. Maar 
helaas heeft dit nog niet geleid tot 
concrete maatregelen die de overlast 
voor de inwoners van Uithoorn en
De Kwakel verminderen. Hoekstra: 
“Sterker nog, de overlast is alleen 
maar toegenomen. Dat blijkt ook wel 
uit het feit dat 75% van de adressen 
die recht hebben op nadeelcompen-
satie voor te veel luchtvaartgeluid 
binnen onze gemeentegrenzen 
liggen. De oorzaak van dit alles is
de scheefgroei op de Aalsmeerbaan. 
Deze baan moet eigenlijk zo min 
mogelijk worden gebruikt, omdat het 
gebied dat dicht bij de luchthaven 
ligt dichtbevolkt is. Helaas is de prak-
tijk anders. Het aantal vluchten op de 
Aalsmeerbaan is sterk toegenomen 
en het aantal vluchten op de Kaag-

baan (primaire baan) juist afge-
nomen. Deze scheefgroei moet 
opgelost worden. En wij denken dat 
daarvoor meer nodig is dan nu wordt 
voorgesteld. Het aantal vluchten 
moet niet alleen verminderen,
deze krimp moet ook vooral op de 
Aalsmeerbaan worden gerealiseerd.”

Fors
Een fors standpunt, dat de gemeente 
niet voor niets heeft. Wethouder 
Hoekstra: “De gevolgen van de 
scheefgroei zijn groot. Doordat het 
aantal vluchten op de Aalsmeerbaan 
is toegenomen, zijn er minder rust-
momenten overdag en duren de 
piekmomenten in de vroege ochtend 
en avond langer. Wij hebben de 
minister dan ook gevraagd om te 
kiezen voor het maatregelenpakket 
dat de overlast voor onze inwoners 
het meest vermindert. En verdere 
stappen te ondernemen om de 
scheefgroei op de Aalsmeerbaan aan 
te pakken. Dat neemt niet weg dat 
we als gemeente blij zijn met het 
voornemen tot krimp en de minister 
steunen in de aanpak die daarvoor 
nodig is. Wij zien het als een tussen-
stap naar een broodnodige brede 
verbetering van de leef kwaliteit
voor onze inwoners.”

Balanced approach procedure 
Schiphol: een goede eerste stap

Onderzoek naar onteigening 
Joods vastgoed afgerond

Nationale Buitenspeeldag

Foto:  Patrick Hesse / VisionQuest.





8 inderegio.nl • 21 juni 2023DE RONDE VENEN

De Ronde Venen - Er zijn ruim 180 
winkels in de gemeente De Ronde 
Venen. Het is geen automatisme dat 
het winkelaanbod in de gemeente 
aantrekkelijk blijft. Mijdrecht heeft 
een functie voor de hele gemeente. 
De overige centrumgebieden 
Abcoude, Vinkeveen en Wilnis zijn 
relatief klein en hebben overwegend 
een plaatselijke functie. Super-
markten zijn voor de plaatselijke 
winkelstructuur het belangrijkst, 
vanwege hun hoge bezoekers-
aantallen. Overige voorzieningen 
kunnen daarvan pro�teren, maar
dat is niet vanzelfsprekend. Super-
markten moeten dan wel goed zijn 
‘ingepast’, dus in het zicht zijn van 
andere winkels en niet op grote 
afstand.
Dat staat in nota ‘Detailhandels-
structuur 2023-2035’, die de 
gemeente in meerdere overleggen 
met de winkelondernemers heeft 
opgesteld. Hieronder staan belang-
rijke bevindingen van de nota.

Reacties winkeliers verwerkt
De reacties van de winkelonder-
nemers zijn in de nota verwerkt.
De nota is voor de gemeente het 
uitgangspunt als het gaat om waar 
welke soort winkels wenselijk zijn. 
Met dat beleid wil de gemeente een 
aantrekkelijk winkelaanbod voor 
inwoners kunnen bieden voor zeker 
de komende tien jaar. Volgens onder-
zoek is er behoefte aan perspectief 
voor de toekomst Daarom moet 
helderheid zijn over de ontwikkel-
mogelijkheden binnen de gemeente 
voor winkels: waar is wat gewenst?

Plannen van aanpak
De gemeente kiest ervoor om meer 
actief te sturen op de detailhandels-
structuur. Daarom is de gemeente
al bezig om voor de Abcoude,
Mijdrecht, Vinkeveen en Wilnis 
plannen van aanpak op te stellen. 
Dat gebeurt in samenwerking met
de lokale ondernemers. Die plannen 
per afzonderlijke kern gaan niet 
alleen over de detailhandel, maar
om de samenhang aan functies in 
het centrum per kern.

Wensen van supermarkten
De gemeente verwacht dat er vanuit 
de supermarkten ontwikkelwensen 
komen. Bedoeld wordt dat in ieder 
geval een deel van de supermarkten 
wil groeien, omdat behoefte is aan 
schaalvergroting.
De gemeente wil juist inzetten op 
het behouden van het huidige 
winkelaanbod in de dorpen. De 
detailhandel moet een kwalitatief 
hoogwaardige verzorging bieden 
voor de eigen inwoners. Volgens de 
nota draagt het vergroten van winkel-
oppervlakte niet bij aan een grotere 
aantrekking van buitenaf. 

Ambitie winkelstructuur
Als ambities voor de toekomstige 
winkelstructuur wil de gemeente
een zo divers en compleet mogelijk 
winkelaanbod bieden, zodat in-
woners niet voor elke aankoop naar 
grotere steden gaan of kiezen voor 
online aanbieders. Verder is een leef-
bare gemeente belangrijk waarin
de inwoners in de directe woonom-
geving boodschappen kunnen doen.
Er moeten aantrekkelijk, vitale 
winkelgebieden zijn waar het aange-
naam is om te zijn en te kopen en
die goed bereikbaar zijn vanuit het 
beoogde verzorgingsgebied. In de 
nota staan overzichten over de bere-
kening van de marktruimte per kern.

Duurzaam ondernemersklimaat
Er moet ook een duurzaam onder-
nemersklimaat zijn. Ondernemers 
moeten kunnen rekenen op een 
rendabele exploitatie van hun onder-
neming met perspectief voor inves-
teringen of overname.
De gemeente geeft aan de bestaande 
hoofdstructuur te willen versterken 
en marktenpartijen uit te dagen om 
net nieuwe initiatieven te komen.
De gemeente wil een clustering van 
winkels in compacte gebieden en de 
beschikbare winkelruimte buiten de 
gewenste structuur terugbrengen.

Trekkracht van supermarkten
Er zou optimaal gebruik gemaakt 
moeten worden van de trekkracht 
van supermarkten. Er is al een
berekening gemaakt voor de
marktruimte voor supermarkten.
De gemeente geeft aan zich ervan 
bewust te zijn dat plaatselijke groei-
ambities van supermarkten gewenste 
ontwikkelingen elders in de 
gemeente in de weg kunnen zitten. 
Daarom zal bij de toekomstige 
ontwikkeling van supermarkten 
aangetoond moeten worden dat een 
verruiming van het dagelijks aanbod 
de wenselijke structuur niet in gevaar 
brengt. Vastgesteld wordt dat buiten 
Mijdrecht-Centrum geen ruime is 
voor verdere doorgroei-ontwikke-
lingen van lokale supermarkten.

Vinkeveen: meer zicht nodig
In de kern Vinkeveen past volgens
de gemeente een afwisseling van 
wonen, winkelen en recreëren langs 
de Herenweg. Voor grootschalige 
nieuwe ontwikkelingen aan dat lint is 
‘in principe’ geen ruimte. Eventuele 
nieuwe supermarktontwikkelingen in 
deze omgeving kunnen alleen plaats-
vinden als de huidige supermarkt aan 
het lint (lees: AH) wordt verplaatst of 
verdwijnt. De gemeente wil eerst 
meer zicht op de beoogde ontslui-
tingsplannen en ook op het beter 
kunnen inspelen op de behoeften 
van recreanten die de Vinkeveense 
plassen bezoeken. 

Het boodschappencentrum Zuider-
waard is één van de locaties waar 
modernisering wenselijk is. Die plan-
vorming houdt verband met de 
uiteindelijke besluiten over de 
ontsluiting van Vinkeveen en de 
plannen voor de omgeving van 
Herenweg.

Wilnis:
diverse functies in Dorpsstraat
Voor Wilnis kiest de gemeente voor 
een ‘aantrekkelijk en karakteristiek 
publiek gezicht aan ‘het lint’. Dat heeft 
waarschijnlijk vooral betrekking op
de situatie in de Dorpsstraat. De 
gemeente vindt een aaneengesloten 
lint van winkels niet noodzakelijk. 
Afwisseling van verschillende functies 
als winkelen, werken en dienst-
verlening zou passend zijn. Voor de 
woonfunctie wordt in dit gebied “in 
beginsel niet direct meer ruimte 
geboden.” Alleen als structurele leeg-
stand en verloedering dreigt kan 
daarvan afgeweken worden.
Een inpassing van de lokale super-
markt in centrum Wilnis-Dorp vindt 
de gemeente niet realistisch. “De 
uitbreiding van Wilnis richting het 
noorden maakt een centrale super-
marktlocatie in Wilnis een logisch 
onderdeel van de hoofdstructuur
van De Ronde Venen.”

Mijdrecht-Centrum:
ruimte voor dynamiek
Het centrum van Mijdrecht heeft 
volgens de opstellers van de nota
“dé bovenlokale functie binnen de 
winkelstructuur. Het overeind houden 
daarvan is essentieel om voor de 
inwoners van de gemeente een
divers en compleet winkelaanbod te 
behouden.” In de nota staat daarover: 
“Dat is geen kleine uitdaging in de 
huidige en toekomstige markt.” 
Daarom zijn alleen in Mijdrecht-Dorp 
de bovenlokale functies wenselijk van 
de dagelijkse en de niet-dagelijkse 
sector. Mijdrecht-Centrum “biedt de 
meeste ruimte voor dynamiek en de 
ontplooiing van bijzondere, onder-
scheidene concepten.”
In Mijdrecht is voor het westelijk deel 
van de kern ruimte voor één lokaal 
verzorgende supermarkt bij het 
boodschappencentrum Adelhof. Voor 
het noorden van Mijdrecht voorziet 
de supermarkt bij Ho�and.

Tegengaan
“Voor bestaande winkels buiten de 
nieuwe structuur zullen bestaande 
rechten die in gebruik zijn worden 
gerespecteerd. Detailhandel is verder 
alleen in zeer beperkte mate mogelijk 
als ondergeschikte nevenactiviteit bij 
de agrarische sector. Concentratie van 
detailhandelsactiviteiten in het 
buitengebied wordt tegengegaan.” 

Uitdagingen voor de
vier hoofdcentra
In de nota staat: “Centrumgebieden 
staan voor grote uitdagingen.”
Zo worden het verdwijnen van bank-
�lialen en reisbureaus genoemd.
Om de toekomstbestendigheid van 
de vier centrumgebieden te ver-
sterken moet ruimte komen voor 
publiek versterkende mogelijkheden. 
Naast verbreding van het aanbod, zou 
het moeten gaan om de functie van 
ontmoetingsplek. Van ‘plek om te 
kopen’ moet ingestoken worden
op ‘plek om te zijn, te blijven, te
ontmoeten en te eten’. 
De gemeente baseert zich op de nota 
‘Detailhandelsstructuur 2023-2035’ 
die is opgesteld door het bureau 
DTNP, adviseurs voor ruimte en
strategie uit Nijmegen.

Inbreng winkelondernemers
in nota detailhandel

Mijdrecht - Op zaterdag 17 juni 
tijdens het straattheaterfestival
vond voor de tweede keer in
Mijdrecht een Badeendenrace
plaats die werd georganiseerd door 
de Lionsclub Mijdrecht-Wilnis. 
De opbrengst van de race komt ten 
goede aan het scholenproject van de 
Voedselbank De Ronde Venen 
Om 13.00 uur begon het aftellen 
voor de start van de race. Net als 
vorig jaar konden de eendjes en 
omstanders van stralend weer 
genieten en werd het een spannende 
race tussen de 3000 badeendjes in 
de Ringvaart bij het Haitsmaplein.
Onder luide aanmoediging van het 
publiek en onder een gunstig briesje, 
moesten de eendjes een afstand van 
ongeveer 50 meter a�eggen. Na een 
klein half uur werd de eindspurt 
ingezet waarbij badeendje 1560 
omstreeks 13.30 uur als eerste over 
de �nish ging.
Er waren vele prijzen te winnen. De 

hoofdprijs was een Samsung Smart 
TV gesponsord door Koeleman 
Electro. De volledige lijst van 
winnende nummers staat op www.
lionsclubmijdrechtwilnis.nl .
De eigenaren van de winnende 
lootjes krijgen persoonlijk bericht. 
De fraaie prijzen waren beschikbaar 
gesteld door de volgende lokale 
sponsoren: Koeleman Electro , Golf-
park Wilnis, Winkelcentrum de Linde-
boom, Multimedia Mijdrecht, Spier-
bier.com, Vlaggenclub, Alexander-
hoeve, Van Bergen Sports Int. BV, 
Prinselijk Proeven, Winkelcentrum
de Lindeboom, Dat Leuke Winkeltje, 
Smit Fietsen, De IJssalon Mijdrecht, 
Blom&Blom Fietsen. Dankzij de 
verkochte lootjes en de sponsoren 
kon er een positieve opbrengst van
€ 7.112,– overhandigd worden aan 
de heer Kees Telkamp, vertegen-
woordiger van de Voedselbank
De Ronde Venen. Kijk ook op
www.voedselbankderondevenen.nl.

Vele winnaars bij 
Badeendenrace  Mijdrecht

De symbolische overhandiging door Marco van Daalen – rechts (Lions Club
Mijdrecht-Wilnis) aan Kees Telkamp – links (Voedselbank DRV).

Mijdrecht - Een aantal deelnemers 
van de Zonnebloem afdeling
Mijdrecht heeft afgelopen dinsdag 
13 juni genoten van het warme water 
(32 graden) in het Friend Sports 
Centre in Amsterdam waar zij naast 
de mogelijkheid van baantjes 
zwemmen konden meedoen aan 
aerobics speciaal voor ouderen in
het water onder leiding van een 
deskundig sportteam.
De deelnemers werden begeleid 

door enthousiaste vrijwilligers van
de Zonnebloem.
Na de ontvangst met ko�e of thee 
ging men via een beweegbare 
bodem te water waardoor niemand 
via een trappetje hoefde af te dalen.
Na a�oop kon men een zelfgekozen 
lunch nuttigen waarna we alle 16 
weer huiswaarts keerden. Dit alles
is mede mogelijk gemaakt door de 
Riki Stichting die ook twee busjes 
voor vervoer ter beschikking stelde. 

Zonnebloem Mijdrecht te water
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Mijdrecht - Met een opblaasbare 
voetbalkooi en diverse ‘stoepjes’ om 
het spel Stoepranden te kunnen 
spelen, werd het Raadhuisplein in 
Mijdrecht woensdag 14 juni omge-
toverd tot speelplein. Die dag was 
het Nationale Buitenspeeldag. 
Diverse kinderen speelden even mee 
en omstanders bleven staan voor 
een praatje. Buitenspelen verbindt.

De speelattributen liggen nog maar 
nét klaar als drie jonge meiden zich 
melden. Ze komen uit Vinkeveen en 
gaan een middagje winkelen in
Mijdrecht. “De opblaasbare voetbal-
kooi maakte ons nieuwsgierig”, 
vertelt Sarah. “Dat wilden we wel 
proberen.” Aansluitend laten ze zich 

verleiden om ook het spel Stoep-
randen’ te proberen. Ze hebben veel 
lol. “Dit spel speel ik ook wel eens 
met mijn broertje”, vertelt Isa-Beau. 
“Dat kan gewoon bij ons in de straat. 
Ik vind het wel leuk, maar ik ben er 
niet zo goed in.”

Stoepje gooien
Terwijl de meiden proberen de bal
bij elkaar op het ‘stoepje’ te gooien, 
melden twee broertjes zich bij de 
voetbalkooi. “We zijn in het dorp om 
waterpistolen te kopen”, vertelt hun 
moeder lachend. “Dat past helemaal 
bij dit warme weer. Eigenlijk zouden 
mijn zoons nu voetbaltraining 
hebben bij Argon, maar het seizoen 
is afgelopen. Zij zijn zó dol op 

voetbal, dus ze baalden dat er voor-
lopig geen training meer is. Toen
ze zagen dat je hier ook kunt voet-
ballen, wilden ze gelijk meedoen.” 
Doel van de speelmiddag is zoveel 
mogelijk kinderen uit te nodigen te 
komen spelen en volop te bewegen. 
Diverse partijen zijn betrokken: 
gemeente De Ronde Venen, Team 
Sportservice en het Jongerenwerk 
van De Ronde Venen. Zij vormen 
samen het JOGG-team. Dat houdt in 
dat bewegen meer is dan sporten bij 
een sportvereniging alleen. Buiten-
spelen maakt daar ook een belangrijk 
onderdeel van uit. Datzelfde geldt 
voor wandelen of �etsen naar school. 
Deze week is het de Week van de 
Gezonde Jeugd. Op allerlei manieren 
kunnen inwoners zien en ervaren
dat het zetten van gezonde stappen 
helemaal niet ingewikkeld hoeft te 
zijn. De gemeente stimuleert het 
drinken van water, biedt fruit aan
en nodigt uit tot buitenspelen.

Goud in je Wijk
Gemeente De Ronde Venen wil in-
woners erop attent maken dat zij ook 
zelf gemakkelijk activiteiten in de 
buurt kunnen ontplooien. Daarvoor 
is bewonersbudget Goud in je Wijk. 
Met deze �nanciële ondersteuning 
kunnen inwoners activiteiten organi-
seren die de sociale cohesie in de 
wijk bevorderen. Inwoners kunnen 
een springkussen huren, een buurt-
sportdag bedenken of het pleintje 
eens opknappen met plantenbakken 
en bankjes. Ook ideeën? Laat het 
weten. Ga naar www.derondevenen.
nl/goudinjewijk.

Raadhuisplein voor 1 dag 
omgetoverd tot speelplein

Team Sportservice en het Jongerenwerk (het JOGG-team) voor de opblaasbare 
voetbalkooi.

Mijdrecht - Aanstaande zaterdag
24 juni, opent Annah’s Lunchboetiek 
haar deuren. Eigenaresse Ans Nieu-
wenhuijzen (46) is geboren in Nieuw-
veen maar nu woonachtig in Vinke-
veen. Ze maakt haar droom waar
en ruilt een ruim 25 jaar durende 
carrière in de tuincentrumbranche
in voor het runnen van een lunch-
boetiek en bedrijfscatering aan de 
Anselmussstraat 40 in Mijdrecht.
Ans: ”Ik wilde altijd al heel graag in 
de catering werken en toen deze 
kans voorbijkwam heb ik ‘m met 
beide handen gegrepen. Naast 
bedrijfscatering bieden we ook
de mogelijkheid om gasten te ont-
vangen in onze gezellige boetiek die 
de sfeer van een huiskamer uitstraalt. 
Iedereen is welkom voor een kop 
ko�e of een vers belegd broodje en 
met dit weer is het op ons terras ook 
heel goed vertoeven.”
Ruim 25 jaar werkzaam geweest in 
de Tuincentrum branche; de langste 
tijd als inkoper van een grote tuin-
centrumorganisatie gewerkt en o.a. 
tuinmeubelen, bbq’s, woonacces-
soires etc. ingekocht. Nu gooit Ans 
het roer om. Ze wilde altijd al graag 
in de catering werken en deze kans 
kwam voorbij en heeft ze ik met 
beide handen aangepakt.

Naast catering (voorlopig alleen
in Mijdrecht) heeft Annah’s Lunch-
boetiek ook een plekje om gasten te 
ontvangen. Het plekje op de Ansel-
musstraat is hartstikke leuk en daar 
hebben we een gezellige ‘huiskamer’ 
van gemaakt waar iedereen welkom 
is voor een kopje ko�e en een 
broodje. Ook op ons vernieuwde 
terras is het goed vertoeven. Ons 
motto is laagdrempelig en gewoon 
goed.
We gaan aanstaande zaterdag 24 juni 
om 10.00 uur open. Annah’s Lunch-
boetiek is van maandag tot en met 
zaterdag geopend tussen 10.00 en 
16.00 uur. Adres: Anselmusstraat 40, 
3641 AN  Mijdrecht. 06 - 4521 0584.
Instagram: @AnnahsLunchboetiek
Facebook: @AnnahsLunchboetiek

Annah’s Lunchboetiek
opent zaterdag haar deuren

De Ronde Venen - In Nederland
is een groot tekort aan openbare 
toiletten. In 2021 bleven rond de 
23% van Nederlanders regelmatig 
thuis om deze reden. Dan gaat het 
met name om mensen met maag-, 
darm- of leverproblemen. Meer 
openbare toiletten betekent dan
ook minder eenzaamheid en sociaal 
isolement, meer gastvrijheid en een 
aantrekkelijkere gemeente om te 
verblijven. Ook in De Ronde Venen
is het aantal openbare toiletten 
beperkt. Daarom stellen PvdA/
GroenLinks, de Seniorenpartij en
D66 schriftelijke vragen.

Fractievoorzitter Pieter Kroon (PvdA/
GroenLinks): “Door het ontbreken 
van openbare toiletten durven 
mensen met maag-, darm- of lever-
problemen het huis niet uit. Maar 
ook mensen die deze problemen niet 
hebben, hebben zo nu en dan een 
toilet nodig.” Fractievoorzitter Joanne 
Freeve (D66) vult aan: “Als mensen 
weten dat ze ergens naar het toilet 
kunnen voelen ze zich vrijer om de 
straat op te gaan, dat is belangrijk 
voor iedereen.” Fractievoorzitter Jan 

Geijtenbeek (Seniorenpartij): “In elke 
kern en bij elk recreatiegebied moet 
tenminste een openbaar toilet zijn 
met duidelijke bewegwijzering!”

Openbare toiletten zijn belangrijk
Gemiddeld moet iedere Nederlander 
een openbaar toilet delen met 2.500 
anderen. Mensen met een spijsverte-
ringsziekte, blaaspatiënten, ouderen, 
vrouwen en kinderen moeten vaker 
dan gemiddeld naar het toilet. Een 
kwart van de mensen met een spijs-
verteringsziekte blijft regelmatig 
thuis uit angst om geen toilet te 
vinden. Van alle toiletten is slechts 
één op de drie toegankelijk voor 
gehandicapten, voor hen is op stap 
gaan dus nog lastiger. De aanwezig-
heid van voldoende openbare 
toiletten is dan ook belangrijk.

Schriftelijke vragen
PvdA/GroenLinks, de Seniorenpartij 
en D66 vragen in schriftelijke vragen 
aan het college of zij bekend is met 
het probleem van een tekort aan 
openbare toiletten. De fracties willen 
weten wat de uitkomsten waren van 
een in 2018 aangenomen motie, 

waarin het college werd opgedragen 
de bewegwijzering naar openbare 
toiletten te verbeteren en te inventa-
riseren waar meer openbare toiletten 
gerealiseerd kunnen worden.
De partijen willen verder weten 
hoeveel openbare toiletten er nu in 
de gemeente zijn, of deze toeganke-
lijk zijn voor mensen met een licha-
melijke beperking, hoe vaak die 
gereinigd worden en of er overal 
goede bewegwijzering is. Ook zijn ze 
benieuwd hoe het staat met de proef 
om de toiletten op gemeentelijke 
begraafplaatsen openbaar te maken. 
Als laatste vragen de partijen of het 
college bereid is om ervoor te zorgen 
dat er tenminste in elke kern en
bij elk recreatiegebied een schoon
en toegankelijk openbaar toilet 
aanwezig is, met duidelijk beweg-
wijzering. Pieter Kroon: “We hopen 
dat het college bereid is om meer 
openbare toiletten in de gemeente 
realiseren. Dat zou De Ronde Venen 
voor veel mensen toegankelijker 
maken en de angst wegnemen om 
niet op tijd bij een toilet te kunnen 
zijn. We kijken uit naar de ant-
woorden van het college!”

PvdA/GL, Seniorenpartij en D66
stellen vragen over openbare toiletten

LEZERSPOST

Ik las het bericht dat onder andere bij station Abcoude 
een parkeervergunning wordt ingevoerd. Je kan daar 
dus niet meer parkeren om vervolgens voor werk of 
school met de trein naar Amsterdam Centraal te gaan. 
Gaat de gemeente dan nu ook eindelijk met de 
provincie/het streekvervoer regelen dat er een bus 
vanuit Wilnis dorp/Mijdrecht naar station Abcoude

rijdt? De gemeente geeft immers aan dat ze graag zien 
dat we meer gebruik maken van het OV in plaats van 
de auto, regel dan ook dat er een fatsoenlijke busdienst 
in onze eigen gemeente beschikbaar is die je van 
Wilnis/Mijdrecht naar het station in onze eigen 
gemeente kan brengen! 
Mw. Daalder.

Parkeervergunning

Mijdrecht - Als het zulk stralend 
weer is, dan is het ook weer tijd voor 
een mooi feest voor de leerlingen 
van OBS De Eendracht. Op vrijdag
15 juni werd een gezellig zomerfeest 
buiten op het schoolplein gevierd. 
De kinderen vermaakten zich koste-
lijk met verschillende kleurrijke, 
spannende attracties, een speurtocht 
en schminken. Altijd weer span-
nende onderdelen om optimaal
van te genieten. Vanwege de �inke 
temperatuur was er voldoende te 
drinken en dankzij supermarkten
AH en Hoogvliet kregen de kinderen 
heerlijke versnaperingen tussendoor. 
Voor de ‘lunch’ was er ook een heer-

lijk bordje patat en zochten de 
kinderen een prettige schaduwplek 
om er samen van te genieten! 
Dankzij de bijzonder vriendelijke 
sponsoring van Cafetaria Family 
kreeg iedereen weer nieuwe energie 
voor nóg een rondje langs de attrac-
ties! Vanaf 13.45 uur waren ook alle 
ouders welkom om het feest nog 
even mee te vieren met hun kinderen 
en de leerkrachten.
Werkelijk alles, het geweldige weer, 
de prima sfeer en alle vriendelijk 
toegestoken handen van fantastische 
ouders maakten het feest tot een top 
evenement. Een bijzondere dag om 
nog vaak aan terug te denken!

Zomerfeest OBS De Eendracht
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Regio - Zondag stonden de eind-
shows van Enjoy’s Dance op de
planning in het Noorddamcentrum
in Amstelveen. Het hele seizoen 
hebben alle dansers en docenten

hier al naar uit gekeken en erg hard 
voor gewerkt. Op deze dag vonden
er maar liefst vier shows plaats om 
10.00, 12.00’ 14.00 en 16.00 uur. 
Tijdens de shows kwamen verschil-

lende dansstijlen aan bod waar onder 
(girlie) hiphop, streetdance, dance-
hall, modern jazz en ballet. Enjoy’s 
Dance heeft een groot aanbod aan 
dansgroepen op het rooster staan. 
Naast de reguliere lessen in verschil-
lende stijlen hebben ook de vol-
wassen groepen (Dancemix & Clip-
dance), de mini’s (vanaf 3 jaar) en de 
Specials (dansers met een verstande-
lijke beperking) opgetreden op deze 
mooie, zonnige 11 juni.
Het publiek zat op deze warme dag
in een heerlijk koele en mooi aange-
klede zaal. Backstage werden tussen 
de shows door nog alle dansen door 
genomen. De hulpouders en dans-
docenten bleven achter de schermen 
in de buurt om ervoor te zorgen dat 
iedereen op tijd klaar stond en de 
juiste kostuums aan had. Tijdens de 
shows spatte het plezier van onze 
dansers, maar ook van het publiek af! 
Plezier staat op onze dansschool ook 
altijd voorop. Iedereen heeft ontzet-
tend genoten tijdens deze dag en 
kijken nu alweer uit naar onze voor-
stellingen in het nieuwe seizoen.

De Ronde Venen – Een economie-
leraar van het Veenlanden College
is per direct op non- actief gesteld
in verband met examenfraude. De 
docent heeft zelf verbeteringen 
aangebracht aan de antwoorden van 
26 van de 37 examenkandidaten van 
VMBO gl/tl. Deze examens vonden 
plaats op 17 mei jl. Waarom hij het 
heeft gedaan is nog een raadsel.
Ook de school begrijpt dit nog niet. 
Gelukkig zijn de leerlingen niet de 
dupe van deze fraude. De verbete-
ringen die deze docent aanbracht 
waren dusdanig, dat het wel gezien 
moest worden en ze ook hersteld 
konden worden. Opnieuw examen 
doen is niet nodig.

De fraude werd ontdekt door de 
tweede corrector, die zag dat er bij 
heel wat examenbrie�es antwoorden 
waren aangevuld en veranderd, met 
een andere pen en in een duidelijk 
ander handschrift. Na deze melding 
constateerde de schoolleiding en ook 
de Onderwijsinspectie dat er duide-
lijk herkenbare wijzigingen waren 
aangebracht. Dat mag niet en een 
onderzoek volgde. 
De school heeft na de melding en het 
inschakelen van de inspectie, contact 
gelegd met de docent. Die gaf vrijwel 
meteen toe dat hij de examens heeft 
verbeterd. Of de school dit zag 
aankomen? “Nee, absoluut niet. Het is 
een geliefde docent dus het is gissen 

naar waarom hij dit heeft gedaan,” 
zegt rector Henk Ligthart. “Het gaat
in totaal om de examens van 25 leer-
lingen van het Veenlanden College.
Het Veenlandencollege is met de 
docent door alle examens heen 
gegaan. De docent werkte goed
mee. Hij wist aan te wijzen welke 
antwoorden hij had verbeterd, waar 
niet en waar hij het niet meer zeker 
wist. Omdat het zo duidelijk was
waar er verbeterd was, konden we
die vragen zogenaamd ‘neutraliseren’. 
Daardoor hebben de leerlingen een 
eerlijk cijfer gekregen”.
De leerlingen en de ouders zijn
een dag voor de uitslagen van de 
examens, ingelicht over de situatie. 
“We hebben ze eerst op de hoogte 
gebracht en later een toelichting 
gegeven,” zegt Ligthart. “We hebben 
goede reacties ontvangen, het is 
duidelijk dat de scholieren geen 
nadeel zullen ervaren van wat hun 
docent heeft gedaan en ze blijven
de mogelijkheid houden om te 
herkansen, als ze dat willen.”

Er is nog niet bekend wat de verdere 
maatregelen zullen zijn voor de 
docent in kwestie. “Afgelopen week 
lag de nadruk op de leerlingen en dat 
hun examens goed worden beoor-
deeld,” zegt Ligthart. “De consequen-
ties zullen afhangen van wat er uit 
het onderzoek van de school komt. 
Hierin zal zeker de menselijke kant 
niet worden vergeten”.

Vinkeveen - Op vrijdag 23 en zaterdag 
24 juni is er een boekenmarkt op het 
plein en in de Ontmoetingsruimte van 
De Morgenster te Vinkeveen. In het 
afgelopen jaar zijn tot nu toe weer 
duizenden boeken ingeleverd voor 
verkoop door de kerk. Door inbreng 
van verschillende partijen komen er
nu ook enkele honderden boeken in 
het Engels en Duits. De boeken staan 
gesorteerd op thema. Een klein deel 
buiten op het kerkplein maar de 
meeste boeken zijn binnen in de 
verschillende zalen. Uitgestald op de 
tafels. Kinderboeken, jeugdboeken, 
natuur, reizen, kunst, romans, thrillers 
maar ook non-�ctie. Daarnaast onder 

andere kijkboeken, �loso�e en
theologie, geschiedenis, hobby - zelf 
maken, korte verhalen, literatuur en 
gedichten. Ook zijn er antiquarische 
boeken, oorlog en vrede, gra�c novels 
en stripboeken te koop. De prijs van 
alle boeken is afhankelijk van de kwali-
teit. Maar vaak betaalt u op deze markt 
gemiddeld minder dan twee euro voor 
een prachtig boek. De opbrengst is 
volledig voor de kerk. De boekenmarkt 
is er op vrijdag 23 juni van 15.00 uur 
tot 20.30 uur en op zaterdag 24 juni 
tussen 09.00 en 15.00 uur. Het adres is 
Herenweg 253, Vinkeveen. Als u met 
de auto komt, wel even op de parkeer-
schijf letten.

De Ronde Venen - Op zaterdag 24 juni 
a.s. organiseert Voedselbank De Ronde 
Venen bij Hoogvliet in Mijdrecht en 
Jumbo in Wilnis opnieuw een winkel-
actie om personen en gezinnen die in 
armoede leven in De Ronde Venen te 
ondersteunen. Bij eerdere winkelacties 
is er zeer royaal gedoneerd voor dit 
mooie doel. Ongeveer 110 gezinnen
in De Ronde Venen krijgen elke week 
vers brood, groente, fruit, zuivel, vlees 
en droge kruidenierswaren van
Voedselbank De Ronde Venen. Deze 
producten zijn doorgaans genereus 
gedoneerd door de landelijk opere-
rende supermarktketens en bedrijven 
actief in de voedselketen.
De voedsel inzamelactie op zaterdag 

24 juni bij Hoogvliet en Jumbo helpt 
het aanbod aan voedsel aan te vullen 
en op peil te houden zodat geen cliënt 
voedsel tekort komt. 
Het doneren van voedsel is heel 
eenvoudig. Het werkt als volgt:
1.  U kiest een of meerdere voorge-

selecteerde producten die bij de 
kraam van de Voedselbank De 
Ronde Venen staan uitgestald.

2.  U rekent deze producten af bij de 
kassa.

3.  Daarna laat u de producten achter 
bij het verzamelpunt van de Voed-
selbank achter de kassa.

Met deze actie kunt u via de Voedsel-
bankgezinnen helpen die dat heel 
hard nodig hebben.

Tijdens boekenmarkt Morgenster 
kerk twee dagen open

Voedsel inzamelactie

Economieleraar VeenLanden 
College pleegt fraude bij examens

Regio - Op zaterdag 24 juni �etst 
Cynthia Peek, mee met de Stof-
wisseltour om zo veel mogelijk geld 
in te zamelen voor onderzoek naar 
stofwisselingsziekten. 
Stofwisselingsziekten zijn waarschijn-
lijk doodsoorzaak nummer 1 onder 
kinderen. In Nederland wordt bij zo’n 
800 kinderen per jaar de diagnose 
stofwisselingsziekte gesteld. Het 
grootste deel overlijdt voor hun 18de 
verjaardag, omdat er geen medicijn 
is. Wereldwijd zijn er ongeveer
1500 erfelijke stofwisselingsziekten, 
waarvan er momenteel 18 worden 
getest in de hielprik. Dit laat zien dat 
er nog veel geld en onderzoek nodig 
is om deze groep kinderen te helpen. 

Cynthia: “Zelf kwam ik hiermee in 
aanraking toen onze zoon van nu 
bijna twee jaar via de hielprik de 
diagnose VLCADD kreeg, een zeld-
zame stofwisselingsziekte waar nog 
geen medicijn of behandeling voor 
is. Gelukkig gaat het goed met hem, 
mede door de vroege diagnose via 
de hielprik. Samen met mijn man en 
Team Feka van Feka ICT in Mijdrecht 
gaan wij 80 km �etsen om zo ons 
steentje bij te dragen aan dit goede 
doel. Help jij ook mee in de strijd 
tegen stofwisselingsziekten? Geef
mij en het onderzoek dan een extra 
duwtje in de rug en doneer via mijn 
actiepagina www.stofwisseltour.nl/
fundraisers/cynthia-peek”.

Fietsen voor extra geld 
stofwisselingsziekte

Uitverkochte eindshows
voor Enjoy’s Dance

Mijdrecht - Het G-team van Hockey-
vereniging Mijdrecht is dit jaar 

opnieuw kampioen geworden. 
Maarten van der Greft, wethouder 

sport in De Ronde Venen, heeft de 
beker aan het team overhandigd.
Met de beker in het clubhuis en een 
medaille om de nek viert het G-team 
hun kampioenschap.

Afgelopen zaterdag is gevierd dat 
Annabel, David, Jasper, Lucas, Robin, 
Ste�en, Tessa en Tim kampioen zijn 
geworden. Het team heeft wed-
strijden gespeeld tegen Myra en 
Bloemendaal. Ze hebben vijf 
wedstrijden gewonnen en één 
wedstrijd gelijk gespeeld. 
Wedstrijden waarbij het plezier voor 
alle kinderen voorop staat. Voor deze 
geweldige prestatie kwam de 
wethouder sport, Maarten van der 
Greft, om de beker uit te reiken.

Het G-hockeyteam viert hun kampioenschap
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KRUISWOORDPUZZEL

Horizontaal 1. iemand de zich verbeeldt veel of alles te weten; 7.
militair; 12. raamscherm; 13. rommel (bende); 14. rivier in Utrecht;
15. bekende Nederlandse motorrace; 17. draai (wending); 19. vogel
van de familie der kraaien; 21. soort onderwijs (afk.); 22. dierenver-
blijf; 24. medisch specialist (zenuwarts); 27. niet erg slim; 28. huid-
verharding; 30. plaats in Brazilië; 31. sterk ijzerhoudende grond-
soort; 32. insnijding; 33. Europese Economische Gemeenschap
(afk.); 35. behaagziek (ijdel); 37. priem; 38. het kleinste kamertje;
41. titel (afk.); 42. het achterste uiteinde van een dier; 44. eikenhout
van schors ontdoen; 46. keukengereedschap; 47. dierenvacht; 48.
onversaagd; 49. traag in het uitvoeren van een taak; 50. schriftelijke
kennis- of lastgeving; 52. licht, smal sportvaartuigje; 54. boomwol;
56. rivier in Nederland; 58. plaats in Italië; 61. zeevis met plat
lichaam; 62. kookgerei; 64. ogenblik; 65. meisjesnaam; 67. Scandi-
navische munt; 68. eikenschors; 70. algemene bevlieging (bijv.
mode); 72. dierenmond; 73. houten blaasinstrument; 76. troefkaart;
77. ut retro (afk.); 78. hooivork; 79. zichtbaar verbrandingsverschijn-
sel; 81. int. autokenteken Israël; 82. Chinese vermicelli; 83. uit-
scheidingsproduct van de nieren; 84. deel van hals; 86. loon (wed-
de); 87. ongunstig.

Verticaal 1. gloeiend verontwaardigd; 2. slechthorend (afk.); 3.
hoogste punt van een dak; 4. roemen; 5. houtgewas (heester); 6.
kiekje; 7. bruin vlekje op de huid; 8. niet gevuld; 9. scheepsvloer; 10.
Ave Maria (afk.); 11. blaasinstrument; 16. gesloten; 18. alvorens;
20. gehoororgaan; 21. afgemat; 23. grondsoort; 25. kleur van de
regenboog; 26. meisjesnaam; 27. inlandse gemeente op Java; 29.
verrekijker; 32. iemand die altijd een ander laat betalen; 34. raar
(vreemd); 36. bedrag waarvoor men uitstel van betaling heeft; 37.
wandversiering; 39. gezongen toneelspel; 40. sein; 42. duivels per-
soon; 43. ondeugende jongen; 45. zandheuvel; 46. recht stuk vaar-
water; 51. Europese Economische Gemeenschap (afk.); 53. voch-
tig; 54. scheepskeuken; 55. eetlust; 56. geen deskundige of
vakman; 57. deel van hals; 59. geestdrift; 60. beslist (met nadruk);
62. lentebloem; 63. plaats in België; 66. Europeaan; 67. Spaanse
uitroep; 69. een onaangenaam gevoel van koude; 71. scheepstouw;
73. alcoholische drank; 74. tamelijk koel; 75. deel van gebit; 78.
meisjesnaam; 80. honingdrank; 82. inhoudsmaat (afk.); 85. konink-
lijke landmacht (afk.).
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KRUISWOORDPUZZEL

Gratis afhalen:
Internationale collectie bierviltjes. 
Tel. 0297-568178
Te koop:
Nw ray-ban round metal rb3447 
classic zonnebril €45,-. Tel. 
06-12525041
Gevraagd:
Opgaveboekjes behorend bij Loco 
(24 blokjes). Tel. 0297-285350

Te koop:
De Walt decoupeerzaag, haakse 
slijper Black/Decker, schaafmachine, 
punt band schuurmachine z.g.a.n., 
alles voor €295,-. Tel. 06-51756029
Te koop:
Mooie spiegel met houten lijst, 
goede kwaliteit spiegelglas z.g.a.n. 
mt 94 x 74 cm i.pr.st. €30,-. Tel. 
06-42995919

Te koop:
Mooi schilderij met tulpenboeket, 
prachtige heldere kleuren. In houten 
lijst, mt 120x100 cm, z.g.a.n. €15,-. Tel. 
06-20553340
Gevraagd:
Vr best. modelvliegtuig 2 kanaal 
zender/ontvang /servo’s. Defect 
of repareerbaar geen bezw. Tel. 
06-81609449

Te koop:
Fietsendrager, staal , incl. verlichting, 
geschikt voor 2 �etsen, montage op 
trekhaak, i.pr.st. €45,-. Tel. 0297-283819
Te koop:
Spartamet €75,-. Tel. 0297-531348
Te koop:
Wieneseladder 3 x 12 sporten, 
aluminium €150,- en eenschaartrap 8 
treden €85,-. Tel. 06-14595999

Te koop:
Fietsendrager op trekhaak voor 
gewone �etsen i.z.g.st. €25,-. Tel. 
0297-282019
Te koop:
Windsor haarfohn 1200 Watt €5,-. 
Kinderstoeltjes schommel €5,-. 
Wijnkoeler Rondel €5,-. Plastic politie 
loopauto €3,-. 
Tel. 06-12499340

Te koop:
6-8 Pers. ronde houten picknicktafel 
€45,-. Tel. 06-24702040
Te koop:
Oma�ets met terugtrap rem en rieten 
mand aan het stuur €75,-. Tel. 0297-284992
Te koop:
2 dames�etsen in een koop, merken 
Sparta picknick-up en Puch-runck 26 
en 28 inch €100,-. Tel. 06-14595999

Vinkeveen - Afgelopen zaterdag, op 
de laatste speeldag van het seizoen, 
mocht korfbalvereniging De Vinken 
weer twee jeugdteams huldigen.
De Vinken D1 en De Vinken C1 sloten 
het seizoen af als veldkampioen en 
werden �ink in het zonnetje gezet.
Voor de D1 was de spanning er al
wel af. De ploeg, die ook in het najaar 
al kampioen werd, verloor dit veld-
seizoen nog geen wedstrijd en had 
het kampioenschap dan ook al op 
zak. Natuurlijk wil je dan ook de 
laatste wedstrijd in stijl afsluiten en 

dat lukte ruimschoots met een 
mooie 15-7 winst. Een heel dik 
verdiend kampioenschap dus,
met de volle punten.
Voor de C1 was het nog wel een
hele spannende dag. De laatste twee 
wedstrijden had het kampioenschap 
al verzilverd kunnen worden, helaas 
lukte dat net niet. Zo werd de laatste 
uitwedstrijd tegen Koveni een hele 
spannende pot. Gelukkig liep het nu 
wel goed af. De Vinken liep in tweede 
helft �ink uit en boekte een mooie 
11-5 overwinning!

De Vinken D1 en De Vinken C1 
veldkampioen

Regio - Wil je een dagje heerlijk 
�etsen in een oer-Hollands decor
van grazige weiden, knoestige knot-
wilgen, slingerende dijkjes en oude 
waterlopen? Doe dan mee met deze 
�etstocht door het prachtige polder-
landschap van het Groene Hart!
Op zondag 25 juni a.s. organiseren 
de wielerclubs TTC de Merel en WTC 
Woerden de ‘Groene Hart Classic 
2023’. Op die dag wordt ge�etst
voor het goede doel; de volledige 
opbrengst van de tocht gaat naar
het Hospice te Wilnis en Woerden.
Fietsers kunnen kiezen uit drie 
afstanden: te weten 45, 75 en 105 
kilometer. Alle routes hebben als 

start en �nishplaats ofwel Wilnis 
ofwel Woerden. Het inschrijfgeld 
bedraagt voor alle routes € 5,–
(€ 4,– voor NTFU-leden). Betalen kan 
contant of digitaal door middel van 
een QR code. NTFU leden kunnen 
vooraf inschrijven of op de dag zelf, 
alle andere deelnemers kunnen zich 
op 25 juni a.s. voor vertrek 
aanmelden bij de startlocatie.
De 45 km is uitgepijld, de 75 en
105 km zijn vanaf twee weken voor 
de rit te downloaden vanaf de 
website van TTC de Merel of via
www.�etssport.nl.
Bij vertrek vanuit Wilnis is er een 
ko�estop in Woerden, bij vertrek 

vanuit Woerden is er een ko�estop 
in Wilnis. Op beide plekken wordt er 
ko�e/thee/e.d. geserveerd met wat 
lekkers; voor het lekkers vragen zij 
een eigen bijdrage die uiteindelijk 
ten goede komt aan het eerder 
genoemde goede doel. 
De starttijden zijn als volgt: 45 km 
tussen 08.30 en 12.00 uur, de 75 km 
tussen 08.30 en 11.00 uur, vervolgens 
de 105 km tussen 08.30 en 10.00 uur.
In Wilnis is de startplek De Willisstee, 
Pieter Joostenlaan 24, 3648 XR.
In Woerden starten de �etsers vanaf 
WTC Woerden, Waardsedijk 40,
3448 HV.
Meer informatie is te vinden op de 
websites: www.wtcwoerden.nl of 
www.ttcdemerel.nl.

Fietsen voor het goede doel

Wilnis - Donderdagavond 15 juni 
was het zover: de laatste trainings-
avond van CSW JO-13. Als vanouds 
was de laatste trainingsavond weer 
speciaal: Ouder-Kind voetbal. 
Vaders, moeders en andere familie-
leden vormden een team tegen de 
JO-13 die natuurlijk enorm graag 
wilden winnen. Ook de spelers die 
zich gaan voegen bij dit team voor 
het volgende seizoen waren erbij. 
En zij hadden hun ouders natuurlijk 
ook meegenomen! Wat een leuke 
sfeer! Het was avond maar nog 
altijd zonovergoten en dus iedere 
tien minuten een korte pauze om 
even bij te tanken. Het lukten de 
fanatieke jongens niet om langs
de prima verdedigende ouders te 
komen die op hun beurt zo nu en 

dan een prachtig doelpunt 
maakten. 

Eindstand 
Wat de eindstand is geworden
is niet belangrijk. Veel leuker om
te melden is dat de coaches en
trainers naderhand in het zonnetje 
werden gezet. In het bijzonder
Jut en Jul (Jan Hooghoed & Je�
van Dijk) die al vele jaren veel tijd 
en energie hebben gestoken om
dit team de �jne kneepjes van
het voetbal bij te spijkeren en ook 
‘naast het veld een sportieve voet-
baller te zijn’. Zij kregen een welver-
diend en bruisend afscheidscadeau 
en applaus!

Nieuwe trainers
Deze groep lekkere jongens gaan 
naar de bovenbouw en krijgen 
daarmee ook nieuwe trainers.
Na een welverdiend lekker ijsje, 
koekjes en koele drankjes besloten 
de jongens ter afsluiting in de vaart 
te springen om lekker af te koelen!

Ouder-Kind voetbalavond
bij CSW (JO-13)
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoner Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

Inwoners centraal
 In 2017 is binnen de gemeente een 
project opgestart om inwoners meer 
te betrekken bij het beleid. Eén van 
de doelstellingen was het beïn-
vloeden van het denken en 
handelen van inwoners, professio-
nals, ondernemers, gemeenteambte-
naren richting een gelijkwaardige 
samenwerking. Een ander speerpunt 
was dat er een beweging op gang 
gebracht zou worden van burgerpar-
ticipatie naar inwonerinitiatief 
waarbij een ieder wordt uitgedaagd 
om innovatieve oplossingen te 
bedenken voor problemen in de 
Rondeveense samenleving. Dit was 
het begin van de zoektocht naar 
inwonersparticipatie in De Ronde 
Venen. 

Pioniers 
Henk Verhoek en Peter Pos kwamen 
in 2017 in contact met de project-
leider van dit project. Toen zij 
aangaven dat het best vreemd was 
dat bij een project “inwoners 
centraal” geen inwoners betrokken 
waren, werden zij toegevoegd aan 
het projectteam. Al snel werd duide-
lijk dat de ambtelijke organisatie 
intern nog een hoop werk te doen 
had om de beoogde doelstelling te 
bewerkstelligen. Binnen het 
gemeentehuis voelde het voor 
beleidsmakers en ambtenaren als 
een reorganisatie. Zij gingen daar 
intern mee aan de slag en de rol van 
Henk en Peter was uitgespeeld in het 
project.

Pioniers inwonersbeweging
Omdat inwoners ook nog niet 
bekend waren met inwonerspartici-
patie en de rol die een inwoner 
daarin heeft, besloten Henk en Peter 
als pioniers van een inwonersbewe-
ging de inwoners te gaan informeren 
en te betrekken. 

Het begin van IVI
Dit is het begin van een inwonersbe-
weging in De Ronde Venen die 
uiteindelijk heeft geleid tot de 
oprichting van de Stichting Inwoners 
Voor Inwoners (IVI). Met name toen-
malig wethouder Kiki Hagen (nu lid 
van de tweede kamer) zag het nut 

en van een inwonersbeweging in De 
Ronde Venen wel als een toege-
voegde waarde. Ook binnen het 
gemeentehuis was er een stroming 
die wel kansen zagen. Het leek dan 
ook goed om samen op te trekken 
en in de beginperiode waren er dan 
ook vaak goede gesprekken met de 
wethouder en beleidsmakers.

De bedoeling
De bedoeling was en is nog steeds 
om een inwonersnetwerk neer te 
zetten wat ten doel heeft om inwo-
ners te betrekken bij de lokale 
gemeenschap en om inwoners te 
stimuleren om samen oplossingen te 
vinden voor lokale vraagstukken en 
inwonersinitiatieven op te starten die 
de lokale leefomgeving en samenle-
ving leuker maken en verbeteren. 

Informeren, verbinden en podium 
IVI wil de lokale samenleving 
verbinden waardoor inwoners zich 
gezien en gehoord voelen. Hierbij 
geven zij inwoners informatie over 
allerlei zaken die er lokaal spelen en 
geven op verschillende manieren 
een podium aan inwoners om hun 
verhalen, vragen, oplossingen en 
initiatieven te delen. Inwoners Voor 
Inwoners (IVI) kan de verbindende 
schakel zijn om inwoners actiever te 
betrekken bij de gemeenschap en 
het lokale beleid.

Omgevingswet
IVI kwam er achter dat de zoektocht 
naar inwonersparticipatie niet alleen 
in De Ronde Venen aan de orde was 
maar dat het min of meer een 
opdracht was vanuit de overheid aan 
gemeentes om inwonersparticipatie 
in te bedden in het lokale beleid. Dit 

had alles te maken met de nieuwe 
omgevingswet die er moest komen. 
In die vernieuwde omgevingswet 
was inwonersparticipatie een 
belangrijk punt. Zo moet de lokale 
overheid aangeven wie betrokken 
zijn en hoe zij het participatiebeleid 
hebben ingevuld als zij iets willen 
doorvoeren .

Landelijke 
Samenwerkingsverband 
IVI heeft zich aangesloten bij Lande-
lijke Samenwerkingsverband Actieve 
bewoners (LSA) die gelooft in de 
kracht van de gemeenschap en zich 
sterk maakt voor inwonersbewe-
gingen. Ook organiseren zij geregeld 
bijeenkomsten om van elkaar te 
leren. Op deze bijeenkomsten zagen 
wij dat het per gemeente erg 
verschilt hoeveel ruimte en (�nan-
ciële)ondersteuning inwoners en 
inwonersbedrijven van de lokale 
overheid krijgen. We zien wel dat er 
een mooie landelijke ontwikkeling is 
te zien en er steeds meer initiatieven 
als die van IVI worden ondersteund 
door gemeentes. 

Financiële ondersteuning
Tegelijk staan gemeenten voor de 
uitdaging hoe en op een welke 
manier ze inwonersbewegingen 
�nancieel kunnen ondersteunen. 
Bewonersbedrijven voelen dat ze 
nog teveel moeten ‘sprokkelen’ in het 
subsidielandschap. De oplossing is 
niet om dit te doen met subsi-
diepotjes , maar men moet het meer 
zoeken in structurele vormen van 
�nanciering Dat is voor een lokale 
overheid vaak nog best moeilijk om 
in te vullen. 

Je gaat het pas zien als je het 
doorhebt 
IVI heeft nu al ruim 7 jaar geprobeerd 
om in dit proces van verandering en 
inwonersparticipatie op te trekken 
met de lokale overheid. Dat is een 
moeizaam traject gebleken waar IVI 
zowel door politiek en ambtenaren 
maar moeilijk begrepen wordt. 
Misschien is dat ook wel verklaarbaar 
omdat je het pas gaat zien als je het 

Het is mooi om te zien dat er een landelijk trend is te zien dat bewoners-
bedrijven en gemeenten elkaar steeds meer vinden als partners in het 
aanpakken van maatschappelijke vraagstukken. Steeds meer gemeenten 
zien de kracht van bewonersbedrijven, waarderen de hands-on mentali-
teit en zijn enthousiast over de doelgerichte aanpak. Hoewel men in De 
Ronde Venen al jaren zoekende is hoe men de inwonersparticipatie moet 
inbedden in de ambtelijke organisatie is men nog steeds niet zo ver om 
het idee van een “bewonersbedrijf” te ondersteunen en te faciliteren. 
Voor Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) wordt het hierdoor steeds 
lastiger om het hoofd boven water te houden.

De worsteling van Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) 
met de gemeente in de zoektocht naar inwonersparticipatie

doorhebt. Dit is een typische zoge-
naamde Cruij�-uitdrukking. Johan 
Cruij� was ook een persoon die niet 
door iedereen begrepen werd omdat 
hij altijd een stapje verder was. Voor 
sommigen was zijn zienswijze een 
bron van wijsheid, voor anderen 
onbegrijpelijke taal. Maar over één 
ding is iedereen het eens: Johan 
Cruij� stond voor succes en heeft 
dingen veranderd.

Uit eigen zak �nancieren
Omdat men het op politiek en 
gemeentelijk niveau nog niet hele-
maal door heeft wat de bedoeling is 
van IVI en men de meerwaarde niet 
ziet krijgt IVI maar weinig steun. 
Financieel wordt er al helemaal geen 
enkele euro beschikbaar gesteld, 
waardoor de pioniers al jaren uit 
eigen zak de Stichting moeten �nan-
cieren. Dit terwijl er wel heel veel 
subsidie links en rechts worden 
toebedeeld aan lokale initiatieven, 
hoe klein ook soms de doelgroep. 
Zowel de politiek als het ambtelijk 
apparaat hebben niet het 
vertrouwen om zaken uit handen te 
geven en vinden dat zij het zelf 
moeten doen. 

Gelijkwaardigheid, angst en 
vertrouwen 
Hoewel men inmiddels wel heeft 
aangegeven dat IVI er toe doet en de 
IVI pagina wordt ook zeker op het 
gemeentehuis met belangstelling 
gelezen. Toch bespeurt IVI een 
bepaalde angst en is er geen 
vertrouwen dat inwoners van toege-
voegde waarde kunnen zijn. Dit 
terwijl er wat IVI betreft juist een 
schat aan kennis en expertise is 
onder de inwoners. Toch ziet men 
inwoners niet als gelijkwaardig en 
denkt men het beter zelf te kunnen 
bepalen en te regelen. 

Geen ondersteuning voor IVI
Hoewel het IVI niet om geld gaat is er 
nu eenmaal in deze maatschappij 
geen ontkomen aan om overeind te 
blijven als er voldoende �nanciële 
middelen zijn. Inmiddels staat het 
water bij IVI ook tot aan de lippen en 
kan IVI �nancieel maar moeilijk het 
hoofd boven water houden. Reke-
ningen moeten betaald worden en 
louter op vrijwillige inzet is er geen 
basis voor de toekomst om een 
inwonersbeweging in stand te 
houden en inwonersparticipatie echt 
als lokaal samenspel uit te voeren. 

Patstelling
Om het maar even bij een spel te 
houden vindt IVI dat zij al veel te lang 
met de lokale overheid aan het 

schaken zijn en is er nu een patstel-
ling. Een patstelling betekent geen 
winnaars dus.

Noodkreet van IVI
IVI heeft de gemeente dan ook 
recent een noodkreet gestuurd en 
gevraagd samen te kijken hoe de 
noodzakelijke (�nanciële) middelen 
ingevuld kunnen worden. Hierbij zou 
IVI graag opdrachten van de 
gemeente willen uitvoeren tegen 
een eerlijke betaling. Zaken die nu 
vaak uitbesteed worden aan dure 
externe bedrijven. Het zou dus een 
win-win kunnen zijn. Het is niet de 
eerste keer dat IVI hierover in gesprek 
is met de gemeente, echter gezien 
het grote verloop binnen de ambte-
lijke organisatie zit er steeds een 
andere beleidsbepaler aan tafel en 
komt het nooit tot een echte door-
braak. IVI is nu in gesprek met de 
nieuwe gemeente secretaris (de 
directeur van de gemeente) en de 
Strateeg Sociaal Domein. De 
gesprekken zijn niet hoopgevend en 
het lijkt er op dat er niet echt 
behoefte is aan samenwerking.

Hoe nu verder
IVI wacht nog even af wat het de�ni-
tieve antwoord zal zijn van de 
gemeente. Als dat een negatief 
antwoord is zal IVI een andere koers 
moeten gaan varen en op zoek 
moeten gaan naar �nanciers voor de 
Stichting. De samenwerking met de 
gemeente, die IVI altijd als uitgangs-
punt heeft gehad, komt dan noodge-
dwongen in het geding en zal er een 
eigen koers uitgezet moeten worden. 

Stoppen geen optie
Stoppen is wat IVI betreft geen optie, 
omdat er dan het gevoel is dat we 
monddood zijn gemaakt. IVI zal 
vooral het wel en wee in de 
gemeente kritisch blijven volgen en 
zaken zelfstandig gaan oppakken, 
zonder overleg. Wellicht dat IVI dan 
gezien gaat worden als een ietwat 
populistische beweging. Helaas blijkt 
dit vaak de enige manier dat de 
(lokale) overheid wel luistert naar de 
inwoners. 

Heeft u een oplossing?
IVI is van en voor alle inwoners van 
De Ronde Venen en IVI betrekt graag 
de hele gemeenschap bij het zoeken 
naar lokale oplossingen. Dus ook aan 
u hebben wij nu de vraag of u 
wellicht een oplossing heeft hoe IVI 
verder moet zonder de steun van en 
samenwerking met de lokale over-
heid. We horen graag uw mening 
oplossing of andere suggesties via: 
info@inwonersvoorinwoners.nl




